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Protokół Nr 1/2024  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

odbytego dnia 12 czerwca 2024 r.  

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – Sala Konferencyjna)  

 

Obrady rozpoczęto 12 czerwca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:36 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 2 członków Komisji: 

Obecni: 

1. Tadeusz Mitera 

2. Dawid Mocny 

 

Nieobecni: 

1. Piotr Bieś 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Małgorzata Moskal – Wójt Gminy 

Ewa Sukta – Sekretarz Gminy 

Tomasz Piotrowski – Prezes Spółki Energia 

Sławomir Mitera – Prezes Spółki Wodociągi 

Marta Strączyńska – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury 

Marcelina Bryl – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Krzysztof Tyrka – Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych 

Renata Rzepa – Kierownik Referatu Edukacji, Kultury i Sportu 

Wojciech Aleksander – Przewodniczący Rady Gminy 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Dawid Mocny. Stwierdził, że 

w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków Komisji potrzebna do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Następnie powitał zaproszonych gości. 
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2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (2) 

Tadeusz Mitera, Dawid Mocny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Bieś 

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

4. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: zaopiniowania 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wierzchosławice za 2023 rok oraz informacji 

o stanie mienia Gminy Wierzchosławice na dzień 31 grudnia 2023 r. 

5. Przyjęcie sprawozdania finansowego za 2023 rok. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok. 

7. Przyjęcie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

8. Opracowanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchosławice w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Wierzchosławice z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

3. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisja dokona wyboru 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji. W związku z tym Przewodniczący Komisji zaproponował 
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kandydaturę Tadeusza Mitery na Zastępcę Przewodniczącego Komisji. Radny Tadeusz Mitera 

wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Głosowano w sprawie 

Wybór Radnego Tadeusza Mitery na Zastępcę Przewodniczącego Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (2) 

Tadeusz Mitera, Dawid Mocny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Bieś 

 

4. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: zaopiniowania 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wierzchosławice za 2023 rok oraz 

informacji o stanie mienia Gminy Wierzchosławice na dzień 31 grudnia 2023 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie Komisji otrzymali opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, z którą mieli możliwość się zapoznać. 

-Ewa Sukta przedstawiła Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 26 kwietnia 2024 r. 

w sprawie: zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wierzchosławice za 2023 

rok oraz informacji o stanie mienia Gminy Wierzchosławice na dzień 31 grudnia 2023 r. 

Pytań oraz uwag nie było. 

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

5. Przyjęcie sprawozdania finansowego za 2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

-Dawid Mocny: ja pozwolę sobie zadać jedno pytanie, Pani Ewo, nie dotyczy ono bezpośrednio 

tutaj danych zawartych w tym sprawozdaniu finansowym. Bardziej chodzi mi o odpowiedź na 

podstawie Pani wiedzy i doświadczenia, możemy tu przeczytać, że  w planie dochodów 

budżetowych mieliśmy zaległości od osób prawnych na ponad milion złotych, jakie są szanse na 

egzekucję tych środków, czy to już możemy zapomnieć o tym ponad przeszło milionie złotych, 

czy to są środki, które faktycznie… 

-Ewa Sukta: niekoniecznie, mówimy o osobach prawnych, więc tutaj przez parę lat ciągnęły się 

sprawy dwóch firm. Jeżeli chodzi o zaległości jednej firmy, oni powolutku spłacają, w każdym 

razie zaczęli płacić na bieżąco. Natomiast jeżeli chodzi o drugą firmę tam syndyk mocno działa, 

więc musimy czekać w kolejce do masy spadkowej aż syndyk weźmie nas pod uwagę. Także 

jeszcze bym nie przekreślała tych należności. 

-Dawid Mocny: rozumiem, dziękuję bardzo. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie sprawozdania finansowego za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (2) 

Tadeusz Mitera, Dawid Mocny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Bieś 
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6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

-Tadeusz Mitera: ja mam pytanie Pani Skarbnik, tam w budżecie było, że wydatki zaplanowane 

w kwocie prawie 80 milionów, a wydatki były 72 miliony, czyli to jest 90% zaplanowanych 

wydatków, z czym to jest związane? Czego się nie udało zrobić w tej sprawie? 

-Ewa Sukta: generalnie na pewno na niższe wykonaniu wydatków ma niższe wykonanie 

wydatków majątkowych. Bo jak tutaj czytałam w opinii, jest to rozgraniczenie, ponieważ 

ogranicza nas ten art. 242, czyli z wydatkami bieżącymi musimy się zmieścić w dochodach 

bieżących i o ile zarówno dochody bieżące, jak i wydatki bieżące zostały wykonane powyżej 

90% , to wydatki majątkowe 80% z groszami, więc to niższe wykonanie, a jednak musimy wziąć 

pod uwagę, że plan wykonania wydatków majątkowych, które są planowane w milionach złotych 

no to ma automatycznie odzwierciedlenie, jeżeli jest coś niewykonane, ma automatycznie 

odzwierciedlenie w tym, że te wydatki są niższe, po prostu niższe.  

-Małgorzata Moskal: to jest mniej więcej projekt Park & Ride, cel założenia do budowy 

parkingu przy naszym Urzędzie Gminy, są rzeczy, które tak naprawdę były zaprojektowane 

w uchwale budżetowej roku 2023, ale nie zostały wykonane ze względu na brak środków 

w budżecie.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (2) 

Tadeusz Mitera, Dawid Mocny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Piotr Bieś 

 

7. Przyjęcie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

W dyskusji wzięli udział: 

-Tadeusz Mitera: mam pytanie do Prezesa Wodociągów między innymi, bo czytając to 

sprawozdanie Gmina objęła udziały w Wodociągach, tam była kwota początkowa tych udziałów 

to jest 56 000 ilość udziałów po 1 000 zł każdy, więc wychodzi 56 milionów. Ale w tej chwili 

jest tam 54 000 tych udziałów. Kwota udziałów się nie zmieniła, czy to byłoby związane 

z amortyzacją? 

-Ewa Sukta: było umorzenie, art. 144 kodeksu handlowego, ale to umorzenie było bodajże 2 lata 

temu.  

-Tadeusz Mitera: a drugie pytanie mam takie, patrzyłem ogólnie na wycenę budynków, czy na 

przykład budynki po tych remontach wartość ich nie wzrosła jeszcze dlatego, że albo nie były 

skończone w tamtym roku, szkół, budynek Urzędu Gminy? Jakby nie było wzrostu wartości.  

-Ewa Sukta: to znaczy generalnie, jeżeli jest budowa, rozbudowa, modernizacja, adaptacja i tak 

dalej, więc jest zwiększenie wartości budynku, więc one powinny być większe. 

-Małgorzata Moskal: wszystkie rzeczy zostały zakończone w roku 2023.   

-Ewa Sukta: jeżeli chodzi o te podstawowe prace termomodernizacyjne one były do końca 

grudnia, z tym, że jeszcze później były te malowania i tak dalej. Ja wrócę może do pytania Pana 

Radnego, tutaj na przykład w tabeli 101 mamy wykonanie 16,67% wykonanie wydatków 

majątkowych, dokapitalizowanie objęcie udziałów w Spółce Energia Wierzchosławice. Energia 

sobie życzyła 200 000, myśmy ich dokapitalizowali na 33 000. Tylko tyle potrzebowali 

w ubiegłym roku i z tym sobie poradzili.  

-Tomasz Piotrowski: cóż mogę powiedzieć, jesteśmy w 2024, zamknęliśmy 2023, także 

wszystko jest w porządku.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
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ZA (2) 

Tadeusz Mitera, Dawid Mocny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Bieś 

 

8. Opracowanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchosławice w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Wierzchosławice z tytułu wykonania budżetu za 2023 

rok. 

Analogicznie do głosowań za przyjęciem sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania 

budżetu oraz informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wierzchosławice za 2023 rok, 

członkowie Komisji opracowali wniosek w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 

Wierzchosławice z tytułu wykonania budżetu za 2023 r. Wniosek następnie został poddany pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

Opracowanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchosławice w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Wierzchosławice z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (2) 

Tadeusz Mitera, Dawid Mocny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Piotr Bieś 

 

9. Wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

-Małgorzata Moskal: Panie Przewodniczący, Panie Wiceprzewodniczący już w tym momencie, 

dziękuję za pozytywny wniosek w sprawie udzielenia absolutorium, wprawdzie jakby nie za 

moją działalność, ale serdecznie dziękuję.  

 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 

1 posiedzenia Komisji Rewizyjnej.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Komisji  

 

Karolina Szpila       Dawid Mocny 

 


